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BROI.0012.1.1.2020 

 

 

Protokół nr 9/20 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 21 stycznia 2020  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 21 stycznia 2020  roku o godzinie 10:10 
 
Przewodniczący Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pan Mariusz Bladoszewski dokonał otwarcia obrad 

Komisji, powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości, Pana Jana 

Ambrożewicza – Wicestarostę Włocławskiego,  Pana Piotra Krygiera - Sekretarza Powiatu 

oraz Pana Adama Rejmaka – Naczelnik Wydziału Zarzadzania, Administracji  

i Bezpieczeństwa.  

 

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego członkowie komisji otrzymali 

porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 12 grudnia 2019. 

5. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu  

i Powiatu Włocławskiego za 2019 rok.  

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad?  

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 
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Przeciw-0 
Wtrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

komisja przyjęła porządek obrad składający się z 8 punktów.  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 12 grudnia 2019. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że z ostatniego posiedzenia Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, 

czy mają uwagi do sporządzonego protokołu? 

Wobec braku Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 8/19  

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 12 

grudnia 2019 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 8/19 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 12 grudnia 2019 r. 

 

 

5. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na 

prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego za 2019 rok.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu  

i Powiatu Włocławskiego za 2019 rok.  

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Naczelnika Wydziału Zarządzania, Administracji  

i Bezpieczeństwa o przedstawienie sprawozdania.  

Naczelnik Wydziału Zarzadzania, Administracji i Bezpieczeństwa poinformował, że 

sprawozdanie obejmuje te spotkania, które miały miejsce w ramach działalności komisji. 

Posiedzenia odbywały się w dniach 20 marca 2019 r., 27 czerwca 2019 r., 4 października  

2019 r. oraz 12 grudnia 2019 r. na których były omawiane sprawy bieżącej działalności 

komisji, a także omawiane były kwestie związane z przejawami ewentualnych zagrożeń, które 

miały miejsce w roku 2019. Jeśli chodzi o zagrożenia dotyczące ASF i ptasiej grypy, to 

powiat włocławski nie jest bezpośrednio objęty działaniem tych zagrożeń. W  Przydatkach 

Gołaszewskich odbyły się ćwiczenia "Kobra 2019 Powiat Włocławski". Wzięli w nich udział 

ratownicy medyczni, policjanci, strażacy, Wojska Obrony Terytorialnej, saperzy oraz 

Lotnicze Pogotowie Ratunkowe i Aeroklub Włocławski. Organizatorem było Starostwo 

Powiatowe we Włocławku. Prokuratura z urzędu podjęła swoje działania, ponieważ w trakcie 

ćwiczeń jeden z żołnierzy WOT-u odniósł lekkie obrażenia i przebywał na pomocy 

ambulatoryjnej  w szpitalu. Zostały złożone wyjaśnienia. Ćwiczenia zostały przeprowadzone 

http://telemagazyn.pl/program-tv/1000001711957,ratownicy_medyczni,id,t.html#utm_medium=alz&utm_source=pomorska.pl&utm_campaign=artykul
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prawidłowo. Żołnierz nie ma stałego uszczerbku. Sprawa jest praktycznie zakończona i nie 

ma żadnych niedociągnięć. Ćwiczenia zostały ocenione bardzo wysoko.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braków głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem Sprawozdania Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu  

i Powiatu Włocławskiego za 2019 rok i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta 

Włocławek z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na 

prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego za 2019 rok.  

Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu  

i Powiatu Włocławskiego za 2019 rok stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku. Przewodniczący Komisji odczytał 

treść sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braków głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem sprawozdania z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

7. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, 

które należałoby podnieść w tym punkcie? 

Przewodniczący Komisji poprosił pana Wicestarostę o przybliżenie bieżącej działalności 

Starostwa Powiatowego we Włocławku. 

Wicestarosta poinformował, że urząd funkcjonuje prawidłowo. Problemem były kolejki  

w Wydziale Komunikacji w związku ze zmianą ustawy „Prawo o ruchu drogowym”. Podjęto 

działania pozwalające rozwiązać ten problem. Naczelnicy nadzorują realizację budowy 
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budynku urzędu, budynku szkoły w Chodczu oraz warsztatów w Izbicy Kujawskiej.  

W najbliższym czasie ma zostać wypłacona „trzynastka.” Nie ma większych problemów. 

Powiat funkcjonuje w sposób prawidłowy i raczej jest dobrze odbierany przez mieszkańców.  

Nie było żadnych głosów.  

 

8. Zakończenie obrad. 

 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa                          

i Porządku Publicznego w dniu 21 stycznia 2020 roku o godzinie 10:38 dokonał zamknięcia 

obrad Komisji.                                                                          

 

                     
                                                                                  Przewodniczący Komisji  Administracji,       

   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                

                                                                                                     

                                 Mariusz Bladoszewski  

 

 

 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


